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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 5 mars 2015, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK  

Bertil Rolf  	  

  Rita Ilomäki (del av tiden) 
   
  Christian Dalberg 
 
Frånvarande:  Per Börjel     
   
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	   	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  15	  januari	  2015	  
	   Det	  fanns	  inga	  synpunkter	  på	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  
	  
§3	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  berättade	  om	  senaste	  nytt	  från	  KF	  29	  januari:	  
	   	  

• Tumba	  Tennis	  –	  TUP	  yrkade	  avslag	  på	  det	  förmånliga	  särbehandlingsavtalet	  för	  
Tumba	  Tennis.	  	  
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• Avtal	  mellan	  Botkyrka	  och	  MKC	  .	  Förslaget	  var	  att	  MKC	  skulle	  få	  ökade	  medel.	  
TUP	  yrkade	  återremiss	  eftersom	  det	  inte	  var	  tydligt	  hur	  pengarna	  skulle	  
användas	  samt	  att	  MKC	  inte	  är	  kommunal	  kärnverksamhet.	  Vi	  klarade	  
debatten	  på	  ett	  bra	  sätt	  utan	  att	  få	  en	  rassiststämpel.	  	  

	  
• Enkel	  fråga	  till	  Katarina	  Berggren	  angående	  Tullinge	  pendeltågsstation.	  

Katarina	  var	  tydlig	  med	  att	  hon	  vill	  medfinansiera	  en	  ny	  uppgång.	  

	   	  
	   Carl	  berättade	  om	  senast	  nytt	  från	  KS	  2	  mars	  
	  

• Kommunen	  föreslår	  nya	  riktlinjer	  för	  styrdokument	  –	  Dokumentet	  är	  dock	  
byråkratiskt	  och	  slarvigt	  skrivet	  med	  en	  kombination	  av	  talspråk	  och	  
skrivspråk.	  TUP	  yrkar	  på	  återremiss.	  

	  
• Vid	  Solskensvägen	  i	  Tullinge,	  mitt	  emot	  förskolan	  Karlavagnen,	  ska	  man	  bygga	  

nya	  ungdomsbostäder.	  TUP	  lämnade	  ett	  särskilt	  yttrande	  och	  menade	  de	  nya	  
bostäderna	  är	  ett	  ytterligare	  argument	  för	  att	  den	  nya	  uppgången	  till	  
pendeltåget	  ska	  byggas.	  Ungdomarna	  får	  på	  så	  sätt	  närmare	  till	  tåget.	  

	  
• Kommunen	  föreslår	  en	  upprustning	  av	  flera	  förskolor.	  TUP	  lämnade	  tre	  

huvudsakliga	  synpunkter	  gällande	  upprustningen:	  	  
	   1,	  Det	  måste	  bli	  ett	  mer	  systematiks	  och	  kontinuerligt	  underhåll	  av	  
	   kommunens	  fastigheter	  så	  att	  man	  inte	  alltid	  hamnar	  i	  akuta	  
	   räddningsaktioner.	  	  
	   	  2.	  Kontrollen	  och	  uppföljningen	  måste	  bli	  bättre	  –	  det	  kan	  inte	  alltid	  
	   bli	  dyrare	  än	  vad	  kommunen	  har	  beräknat.	  	  
	   3.	  Vi	  ska	  bygga	  efter	  elever	  och	  lärares	  behov	  –	  inte	  efter	  den	  
	   överstandard	  	  som	  arkitekter	  ofta	  förespråkar.	  	  

	  
• Utbildningssatsning	  för	  interreligiöst	  arbete.	  TUP	  stöttade	  ett	  förslag	  om	  att	  

avsätta	  80	  000	  kr	  för	  ett	  studiebesök	  på	  interreligiöst	  centrum	  i	  Göteborg.	  
Däremot	  sa	  TUP	  nej	  till	  att	  avsätta	  600	  000	  kr	  för	  en	  studieresa	  till	  USA.	  	  

	  
• Spola	  isbanor	  i	  Tullinge	  för	  spontanidrott	  (motion	  från	  TUP).	  Kommunen	  svarar	  

att	  man	  istället	  satsar	  på	  andra	  kommundelar	  och	  att	  det	  redan	  finns	  
spontanidrott	  vid	  Lida.	  	  

	  
• Bevara	  Ulfbergsgården	  +	  uppdatera	  gamla	  detaljplaner	  i	  Tullinge	  (två	  motioner	  

från	  TUP).	  Kommunen	  menar	  att	  det	  är	  för	  dyrt	  att	  uppdatera	  detaljplaner	  
samtidigt	  som	  vi	  i	  TUP	  pekar	  på	  att	  exploatörer	  får	  fria	  händer	  idag	  vilket	  hotar	  
karaktären	  i	  Tullinge.	  	  

	  
• Idéhus	  i	  Tullinge	  C	  –	  TUP	  yrkar	  avslag	  precis	  som	  Allianspartierna.	  När	  

detaljplanen	  har	  antagits	  av	  fullmäktige	  så	  har	  sakägarna	  tre	  veckor	  på	  sig	  att	  
överklaga.	  Vi	  ska	  ta	  ny	  kontakt	  med	  grannarna	  för	  att	  säkerställa	  att	  en	  
överklagan	  skickas	  in.	  	  	  

	  
Vidare	  har	  Carl	  och	  Anders	  träffat	  projektledaren	  för	  idéhuset,	  Eva	  Jansson.	  Eva	  
berättade	  att	  idéhuset	  är	  Peter	  Nybergs	  projekt	  och	  att	  ingen	  alternativ	  placering	  
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har	  diskuterats.	  För	  närvarande	  har	  namninsamlingen	  mot	  idéhuset	  kommit	  upp	  i	  
828	  underskrifter.	  	  

	  
	   Katarina	  Berggren	  håller	  ett	  öppet	  möte	  vid	  Tullinge	  bibliotek,	  11	  mars,	  kl	  18.30.	  
	   Trafiklandstingsrådet	  Kristoffer	  Tamsons	  är	  inbjuden	  för	  att	  diskutera	  trafikfrågor.	  	  
	  
	   Vår	  ledamot	  i	  kultur-‐	  och	  fritidsnämnden,	  Kjell	  Sjöberg,	  vill	  anordna	  ett	  möte	  med	  
	   alla	  föreningar	  i	  Tullinge.	  Kjell	  återkommer	  till	  styrelsen	  med	  ett	  förslag	  på	  upplägg.	  
	  
	   Kommundelningsansökan	  är	  under	  utformning.	  Carl	  har	  konsulterat	  Eva	  Engberg	  och	  
	   Staffan	  Teste	  för	  synpunkter	  och	  tips.	  	  
	  
§4	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Förtroendevaldas	  möte	  på	  Lida	  blev	  lyckat.	  Den	  inbjudna	  gästen,	  Björn	  Molin,	  
	   ansågs	  kontroversiell	  men	  underhållande.	  	  
	  
	   Camilla	  redogjorde	  för	  ett	  möte	  om	  förbifarten	  som	  Trafikverket	  anordnade	  den	  11	  
	   februari.	  Mötet	  vad	  välbesökt	  och	  många	  Tullingebor	  hade	  hittat	  dit.	  Bland	  annat	  
	   kommer	  man	  att	  uppföra	  en	  tillfällig	  rondell	  vid	  Flemingsberg.	  Trafiksituationen	  
	   kommer	  att	  bli	  stökig.	  	  
	  
	   Carl	  och	  Anders	  har	  träffat	  Solveig	  Nilsson	  som	  är	  ny	  ordförande	  för	  (M)	  i	  Tullinge.	  
	   Solveig	  kommer	  att	  verka	  för	  en	  sammanslagning	  av	  M-‐föreningarna	  i	  Botkyrka.	  	  
	  
§5	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Anders	  berättade	  om	  den	  nya	  tekniska	  plattformen	  PHP	  5.6.	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  presenterade	  den	  nya	  4-‐sidiga	  foldern	  som	  ska	  skickas	  ut	  till	  alla	  Tullinges	  
hushåll.	  Den	  är	  klar	  för	  tryck	  och	  kan	  börja	  distribueras	  Inom	  kort.	  Totala	  kostnaden	  
blir	  drygt	  39	  000	  kronor	  inkl	  moms	  vilket	  innefattar	  layout/tryck/distribution.	  
Huvudbudskapet	  är	  att	  vi	  vill	  stoppa	  Idéhuset	  och	  få	  folk	  att	  skiva	  på	  
namninsamlingen.	  Efter	  att	  utskicket	  har	  gott	  ut	  bör	  vi	  stå	  vid	  Tullinge	  C	  för	  att	  samla	  
in	  underskrifter.	  	  
	  
Ett	  utskick	  till	  alla	  nyinflyttade	  ska	  göras	  två	  gånger	  per	  år.	  	  
	  
Anders	  presenterade	  förslag	  på	  nya	  visitkort.	  Anders	  har	  gjort	  en	  beställning	  på	  100	  
visitkort.	  Kostnaden	  är	  ca	  150	  kr	  för	  100	  stycken.	  	  De	  förtroendevalda	  som	  så	  önskar	  
skall	  kunna	  beställa	  upp	  till	  100	  stycken	  att	  använda	  i	  sitt	  uppdrag.	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  

	   Klas	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	   	  
	   Vi	  ska	  planera	  för	  att	  ta	  fram	  reflexer	  enligt	  tidigare	  förslag	  från	  Jan-‐Eric	  Conradsson.	  
	  	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
Camilla	  kommer	  att	  delta	  på	  lokala	  partiers	  kongress	  i	  Bollnäs.	  Ingen	  annan	  från	  TUPs	  
styrelse	  deltar	  på	  kongressen.	  	  
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§6	   Årsmöte	  	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  planeringen	  inför	  årsmötet.	  Mötet	  kommer	  att	  bestå	  av	  tre	  
	   delar:	  1,	  Årsmötesförhandlingar.	  2,	  Gerhard	  Olsson,	  som	  var	  drivande	  på	  JA-‐sidan	  när	  
	   Lekeberg	  blev	  egen	  kommun,	  håller	  ett	  föredrag.	  3,	  Övriga	  frågor.	  	  
	  
	   Årsmöteshandlingar	  finns	  att	  ladda	  ned	  på	  TUPs	  hemsida.	  Hittills	  är	  20	  personer	  
	   anmälda	  till	  mötet.	  	  
	  
	   Klas	  kommer	  att	  sluta	  i	  styrelsen	  men	  kan	  tänka	  sig	  att	  bli	  TUPs	  nya	  revisor.	  Nya	  
	   ledamöter	  i	  styrelsen	  föreslås	  bli	  Elizabeth	  Bushby	  och	  Louise	  Linder	  (ny	  kassör).	  	  
	  
§7	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Bertil	  föreslår	  att	  TUP	  ska	  agera	  för	  att	  bevara	  Tumba	  skog.	  Beslutades	  att	  vi	  måste	  
	   sätta	  oss	  in	  i	  frågan.	  
	   	  
	   Anders	  berättade	  om	  Rikshems	  tidigare	  planer	  på	  att	  ta	  emot	  ensamkommande	  barn	  
	   på	  Ulfbergsgården.	  För	  detta	  behövs	  dock	  bygglov.	  
	   	  
	   Rita	  berättade	  om	  Brottsofferjourens	  arbete.	  Beslutades	  att	  TUP	  ska	  bli	  medlem	  i	  
	   Brottsofferjouren	  Huddinge	  -‐	  Botkyrka.	  	  
	  
§8	   Nästa	  möte/Avslutning	  	  
	   Ett	  konstituerande	  möte	  kommer	  att	  genomföras	  direkt	  efter	  årsmötet.	  	  	  

	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  
	   	  	  	  
	  


